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تلاش بی نتیجه بایرن مونیخ 
 برای جذب یامال

باشگاه  در  سالگی   6 از  که  یامال  لامین 
بارسلونا عضویت دارد و در سال گذشته میلادی 
توسط ژاوی هرناندس به ترکیب تیم اصلی این 
باشگاه فراخوانده شد، این روزها ستاره بارسا و 
تیم ملی فوتبال اسپانیا به شما می رود و خیلی 
از باشگاه های بزرگ اروپایی نظرشان را معطوف 
به او کرده اند، اما بارسلونا نمی خواهد ستاره 16 
ساله اش را به این راحتی از دست بدهد و به 
دنبال تمدید قرارداد این بازیکن تا سال 2030 
است. شبکه تلویزیونی »اسکای آلمان« هم با 
اشاره به اینکه بایرن مونیخ در گذشته به دنبال 
شکار این استعداد اسپانیایی بوده، گزارش 
داد؛ لامین یامال زمانی که 14 ساله بود، هدف 
اصلی بایرن برای نقل وانتقالات بوده است. 
حسن صالیحمیدزیچ )مدیر ورزشی پیشین 
بایرن( و مارکو نپه )مدیرفنی پیشین بایرن 
مونیخ( به شدت به دنبال آوردن یامال به بایرن 
بودند و این پتانسیل را در او می دیدند که روزی 
می تواند توپ طلا را از آن خود کند، درست 
همان کاری که در مورد جمال موسیالا کردند 

و او در سال 2019 از چلسی به خدمت گرفتند. 

ویژه

گفتوگو

قاسم دهنوی بازیکن سابق پرسپولیس در 
خصوص وضعیت این تیم و قهرمانی سپاهان 

در جام حذفی صحبت کرد. 
    درباره قهرمانی تیم فوتبال سپاهان در 

جام حذفی، چیست؟
که  کیفیتی  گردان مورایس با توجه به   شا
داشتند حقشان بود که در فصل گذشته یک 
قهرمانی را به دست بیاورند. آنها طی فصول 
و  انجام دادند  را  زیادی  گذشته هزینه های 
قهرمانی آنها با توجه به دارایی هایشان چیز 
هدایت  با  رفسنجان  مس  نیست.  عجیبی 
محرم نویدکیا با شایستگی به این مرحله رسید. 
مورایس یک مربی بین المللی است و اینکه تا 
به اینجا قهرمانی نیاورده بود باعث تعجب بود. 
طلایی پوشان طی دو فصل گذشته هزینه های 
بسیار زیادی را انجام دادند و باید در مقاطع بالاتر 
گر پرسپولیس هم اسیر  نیز قهرمان می شدند. ا
برخی حواشی نمی شد می توانست تا این مرحله 
صعود کند، اما برخی مسائل از جمله استعفای 
مربی و تغییرات در کادر فنی باعث ایجاد برخی 

ناهماهنگی ها در تیم شد. 
انتخاب سرمربی جدید  در خصوص     
پرسپولیس و تغییرات در جمع بازیکنان چه 

نظری دارید؟
جدید  سرمربی  قطع  طور  به  که  زمانی  تا 
سرخپوشان انتخاب نشده نباید درباره رفتن و 
آمدن بازیکنان نظر داد. متاسفانه در این مدت 
رسانه ها در ایجاد حواشی برای سرخابی ها 
دست داشتند و این موضوع را دست به دست 
می کردند. یک رسانه می گفت این بازیکن می رود 
و دیگری می گفت آن بازیکن می رود که هیچ 
کدام صحت نداشت و تنها هواداران در جنگ 2 
باشگاه اذیت شدند. مدیران دو باشگاه باید این 
حواشی را کنترل می کردند و در خصوص خروجی 
و ورودی دو تیم اطلاع رسانی های جامع را انجام 
می دادند. متاسفانه چه در سکوت خبری و چه 
در هیاهو خرید ها انجام شود باز هم حاشیه 
گر به این نتیجه رسیدند که مربی  وجود دارد. ا
خارجی را به فوتبال ایران بیاورند باید از کارنامه 
او به خوبی با خبر باشیم و برای پیشرفت فوتبال 
ایران مثمر ثمر باشد. همواره سرخابی ها به 
دنبال سرمربی درجه یک هستند و این برای 
که سرمربیان درجه 2 و 3  آن ها خوب است، چرا
تنها به باشگاه لطمه خواهد زد. ماتزاری مربی 
کارنامه داری است و به عنوان اولین سرمربی 
ایتالیایی سرخپوشان می تواند خاطره خوبی را 
برای هواداران بسازد، اما باید آینده نگرانه با وی 
قرارداد ببندند. آخرین سرمربی ایتالیایی که 
به ایران آمد استراماچونی بود و برای هدایت 
آبی پوشان استراتژی خوبی داشت، اما بلایی 
که او سر استقلال آورد در هیچ جای دنیا شاید 
ندیده باشیم. استراماچونی سرمربی بود که در 
اوج نداری باشگاه و بسته بودن پنجره نقل و 
انتقالاتی استقلال را رها کرد، اما هواداران هنوز 

سنگ پرستیژ او را به سینه می زنند. 

دهنوی: 
سرمربی پرسپولیس 
باید کارنامه خوبی 

داشته باشد 

برتری تیم دختران والیبال ایران  
مقابل قزاقستان

تسنیم: به گزارش سایت فدراسیون والیبال، 
پانزدهمین دوره مسابقات والیبال قهرمانی 
نوجوانان دختر زیر 18 سال آسیا از 27 خرداد 
کشور تایلند  تا سوم تیرماه در ناخون پاتوم 
پیگیری می شود و تیم نوجوانان دختر ایران 
را  رقابت ها  این  در  خود  حضور  هشتمین 
تجربه می کند. تیم ایران از ساعت 6: 30 صبح 
دیروز )شنبه دوم تیرماه( به وقت تهران برای 
کسب عنوان پنجم تا هشتم این رقابت ها به 
مصاف قزاقستان رفت. ملی پوشان ایران در 
این مسابقه سه بر یک به پیروزی رسیدند 
تا ضمن کسب دومین برد در این رقابت ها، 
فردا در آخرین دیدار برای کسب رتبه پنجم به 

میدان بروند. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایرنا: 2 تیم لیگ برتر فوتبال کشورمان قصد فروش امتیاز 
خود را دارند. در فوتبال ایران بحث فروش امتیاز همیشه 
داغ بوده و مالکان برخی تیم های خصوصی پس از چند سال 
تیمداری، از این کار خسته شده و به فکر فروش باشگاه میفتند. 
گفته می شود مالکین تیم فوتبال هوادار تهران قصد دارند امتیاز 
این تیم لیگ برتری را به فروش برسانند و به نظر می رسد این 
مجموعه قصد تیمداری در رقابت های لیگ برتر را ندارد. شنیده 
می شود باشگاه آریو اسلامشهر که در رقابت های لیگ دسته 
اول حضور دارد، در نظر دارد تا امتیاز این باشگاه لیگ برتری را 
خریداری کند. هوادار در پایان لیگ بیست و سوم با 29 امتیاز در 
رده سیزدهم جدول قرار گرفت و از سقوط به دسته پایین تر فرار 
کرد. همچنین شنیده می شود که باشگاه شمس آذر قزوین که 
فصل گذشته برای نخستین بار در رقابت های لیگ برتر حاضر 
شده، به دنبال فروش امتیاز خود است. گفتنی  است پیش از 
این نیز باشگاه نساجی مازندران اعلام کرده بود که قصد دارد 

گذار کند.  مالکیت این باشگاه شمالی را وا

بیــنالمــلل
   کاپیتان تیم ملی فوتبال فرانسه به تساوی این تیم مقابل 
کنش نشان داد. آنتوان گریزمان در  هلند در گروه D یورو 2024 وا
پی برتری بدون گل تیم ملی فوتبال فرانسه مقابل هلند در مرحله 
گروهی یورو 2024 گفت: ما مانند بازی اول در دفاع مستحکم 
بودیم و در تحت فشار قرار دادن حریف هم بهتر از بازی اول 
عمل کردیم. من دو موقعیت خوب در این بازی نصیبم شد که 
در مورد اول توپ کمی پشتم و روی پای غیرتخصصی ام افتاد. در 
مورد دوم هم مدافع حریف می خواست توپ را مهار کند که من 

از توپ برگشتی استفاده کردم و سعی کردم به 
بهترین شکل ممکن از آن بهره ببرم که البته در 
نهایت موفق به گلزنی نشدم. وی افزود: اینکه 

ما موفق به گلزنی نشدیم، ناامیدکننده 
است، اما جای نگرانی نیست. ما 

تیم مستحکمی هستیم و در خط 
دفاعی و میانی فوق العاده کار 

کردیم. ما فرصت کمی به هلند 
دادیم. با این حال باید در 

فاز هجومی بهتر شویم 
ک تر باشیم. ما  و خطرنا

سه هافبک در خط میانی داشتیم 
و به همین خاطر خیلی لازم نبود 
که برای بازیسازی به عقب بازگردم. 

این شبیه به سبک بازی ام در 
اتلتیکومادرید است. فرانسه در 

7 بازی اخیر که کیلیان امباپه را 
در ترکیب اصلی اش نداشته موفق 
به کسب پیروزی نشده است و آمار 5 

تساوی و 2 باخت را از خود برجای 
گذاشته است. 

کاوه: به اخبار روس ها توجه نداریم 
محسن کاوه سرمربی تیم ملی کشتی آزاد گفت تمرکزشان روی آماده سازی 
المپیکی هاست و به اخباری که این روزها پیرامون غیبت کشتی گیران مدعی 
روس در پاریس وجود دارد، توجه ندارند. محسن کاوه در گفت وگو با تسنیم، با 
کید بر اینکه در حال حاضر تمرکز کشتی آزاد روی بحث المپیک است، درباره  تأ
تصمیمی که درخصوص چرخه انتخابی وزن 92 کیلوگرم اتخاذ خواهد شد، 
اظهار داشت: هنوز وقت داریم و بعداً در این خصوص تصمیم گیری خواهد 
شد. وی در مورد تمرینات المپیکی ها تصریح کرد: بچه ها خوب هستند، 
خیلی با روحیه کار می کنند و کار خوب پیش می رود. سرمربی تیم ملی کشتی 
آزاد در پاسخ به این پرسش که چقدر خبر اخیر اعلام شده درخصوص روس ها 
و عدم صدور مجوز حضور ستارگان این تیم برای المپیک پاریس، روی کار 
تیم ملی ایران تأثیرگذار است، گفت: بیشتر متمرکز روی این هستیم که تیم 
خودمان را آماده کنیم و تمرکز اصلی روی کار خودمان است. عنوان کردند که 
یکسری از کشتی گیران روس در المپیک حضور ندارند و این چیزی است که 
خ دهد،  تا امروز اعلام شده، شاید هم در زمان باقی مانده اتفاقات دیگری ر
بنابراین ما باید کار خودمان را انجام دهیم. باید خودمان را تجهیز کنیم و نباید 
فکرمان به این سمت برود که چه کسی می آید و چه کسی نمی آید. کاوه ادامه 
داد: فکر بچه های خودمان و بحث کشتی گیری، آمادگی جسمانی و مسائل 

روحی- روانی شان هستیم و هر حریفی هم بیاید 
مهم نیست. وی درباره اینکه با انتخاب حسن یزدانی به 

عنوان ملی پوش 86 کیلوگرم آیا به لحاظ آنالیز روی بروکس 
گفت: به  کار شده، به تسنیم  حریف جدید آمریکایی اش 

صورت کلی، نه صرفاً حسن یزدانی، همه بچه ها دارند فیلم ها را 
می بینند و در تمرینات هم کار شبیه سازی اتفاق می افتد. به نوعی 

روی نقاط و ضعف خود بچه ها و حریفان شان کار می کنیم. کاوه در 
پاسخ به این سؤال که آیا آنالیزور مجزا این کار را انجام می دهد؟، گفت: 

این کار توسط خود بچه ها و مربیان تیم ملی انجام می شود. سرمربی تیم ملی 
کشتی آزاد درباره با تیمی که دو ماه بعد از المپیک باید در مسابقات جهانی 
اوزان غیرالمپیکی شرکت کند، یادآور شد: فعلاً همه چیز حتی نفراتی که به 
اردو دعوت می شوند با تمرکز روی المپیک است. وی درخصوص وضعیت 
محمد نخودی که آسیب دیده است، گفت: دیروز ظهر با او حرف زدم، در 
مازندران کار اصلاحی انجام می دهد. باتوجه به زمانی که تا مسابقات جهانی 
داریم، توصیه ما این بود که زود شروع نکند و اجازه دهد مصدومیتش کاملاً 
بهبود پیدا کند. وقت هم داریم. او بعد از آسیایی هم شرایط خوبی داشت و 

باید یک مقدار فیزیوتراپی اش را انجام می داد. 

کاظم اولیایی، مدیرعامل اسبق باشگاه استقلال گفت: با 
توجه به نداشتن یک نقشه راه و یک مدل مشخص، نامدیران 
کم شده اند، تصریح کرد: برای مدیریت باشگاه ها،  بر فوتبال حا
افرادی از این سمت و آن سمت وارد مدیریت باشگاه های 

حرفه ای فوتبال می شوند که تخصصی در این حوزه ندارند. 
 فساد در فوتبال 

کاظم اولیایی، مدیرعامل اسبق باشگاه استقلال در گفت وگو 
با ایرنا، درباره دور تازه برخورد با فساد در فوتبال که با بررسی 
تخلفات باشگاه مس رفسنجان آغاز شده است، اظهار داشت: 

به خیلی از پدیده های اجتماعی از جمله فوتبال 
اجرای  دلیل  به  می شود،  ظلم  کشورمان  در 

برای  بدنامی  باشگاهداری حرفه ای،  غلط 
فوتبال به بار می آوریم. این در حالی است 

که فوتبال در جهان، یک صنعت پولساز و 
پیشرو در جهان است و سرمایه گذاری های 

گسترده ای در این ورزش در حال انجام 
است. به خصوص اخیرا کشورهای عربی 
حاشیه خلیج فارس با ریل گذاری بر 
اساس مدل های مشخص به دنبال 
صنعت  و  فرصت  این  از  استفاده 
هستند، کشورهایی که رقبای ورزشی 

ما محسوب می شوند. 
وی افزود: در کشورمان اما فوتبال دست در جیب صنعت و 
معدن و.... دارد و در چند سال اخیر هم در برخی استان هایی 
که درآمد وافری از صنعت و معدن دارند، هزینه های فراوانی در 
باشگاه ها کرده و می کنند سبب می شوند که نام این استان ها 
برای مدتی سر زبان  بیفتد. این در حالی است 
که درآمد معادن جزو ثروت های عمومی 
کشور است و با توجه به قانون حق 
نداریم از درآمد عمومی برای ورزش 
ممنوعیت  و  کنیم  هزینه  حرفه ای 
سازمان های بالا دستی در این رابطه 

وجود دارد. 
 نقشه راه 

اولیایی با اشاره به اینکه با توجه 
به نداشتن یک نقشه راه و یک مدل 
کم  مشخص، نامدیران بر فوتبال حا
شده اند، تصریح کرد: برای مدیریت 
باشگاه ها، افرادی از این سمت و آن 
حرفه ای  باشگاه های  مدیریت  وارد  سمت 
فوتبال می شوند که تخصصی در این حوزه ندارند 
وقتی چنین مدیرانی در راس امور باشگاه ها 

قرار می گیرند، عده ای از شرایطی که وجود دارد، سوء استفاده 
می کنند و با ایجاد هزینه های فراوان و پر کردن جیب خود هم 
به اعتماد جامعه آسیب می رسانند و هم بدنامی برای جامعه 
فوتبال ایجاد می کنند. اولیایی گفت: مجوز باشگاه ها با قانونی 
که مربوط به 7 دهه پیش است، صادر می شود و در به روزرسانی 
قوانین برای مجوز باشگاه ها، چالش داریم و ساختار حرفه ای 
کله این  کم بر باشگاه ها نیست. وقتی شا و قانون مندی حا
ساختار مشکل داشته باشد و از فوتبال روز دنیا به دور باشد، 
همواره عوامل فرصت طلب و سوء استفاده گری هستند که از این 
فضا برای بهره برداری شخصی استفاده کرده و فساد گسترده ای 

نسبت به سطح اعتبارات مربوطه ایجاد   کنند. 
 قانون 

وی با بیان اینکه وقتی ساختار قانون مند نباشد، پول صنعت 
و معدن با وجود ممنوع بودن هزینه درآمدهای عمومی در 
کید کرد: با وجود  ورزش حرفه ای، در باشگاه ها خرج می شود، تا
ممنوع بودن، قانون دور زده می شود و این معضل به نداشتن 
کید کرد:  قانون جامع نظام باشگاه داری بر می گردد. اولیایی تا
برای بازگشت فوتبال به ریل درست باید یک ساختار قانون مند 
بر اساس نظام جامع باشگاهداری در باشگاه ها شکل بگیرد، و 
اولین قدم، خروج کامل دولت از باشگاه داری و احصای محل 

درآمدهای حقه باشگاه های حرفه ای است. 

قانون سقف بودجه مضحک است 

در مورد شرایط سرمربی استقلال باید بگویم دو مورد از نکونام 
مورد قبول نبود. اول اینکه خویشتن داری نداشت و دوم سبک 
و مدل بازی استقلال برازنده این تیم نبود. با اتفاقاتی که افتاد به 
نفع نکونام است که به دنبال ادامه همکاری با استقلال نباشد. در 
میان گزینه های داخلی تنها امیر قلعه نویی در حد استقلال است 
که حواشی فوتبال را کامل می شناسد و دوم اینکه تیم قدرتمندی 
را در اول فصل می بندد. در نتیجه بازی های تیمش هم هجومی 
گرپسند می شود. هلدینگ خلیج فارس خودش می داند  و تماشا
ولی برای استقلال سرمربی خارجی مناسب تر است، چون امکان 
سرمربیگری قلعه نویی با حضور در تیم ملی برای استقلال ممکن 
نیست. مهم ترین نیاز استقلال کمیته فنی است تا از پیشکسوتان 
دلسوز و خبره باشگاه تشکیل شود تا سرمربی مناسب خارجی را 
برای تیم انتخاب کند و در تمامی امور هم این کمیته به باشگاه 
کمک کند. در قدیم هم اوفارل و جکیچ که آمدند مربیان بسیار 
زیادی ساخته شدند. باید مربی خوب خارجی برای استقلال 
انتخاب شود و با چنین انتخابی، فشار کمتری بر روی دوش 
وی خواهد بود، چون هوادار خیلی بیشتر از سرمربی ایرانی صبر 
می کند و فرصت می دهد. البته باشگاه دستیاران ایرانی در کنار 
سرمربی خارجی بگذارد تا در آینده استقلال پشتوانه خوبی برای 
مربیگری در داخل کشور داشته باشد. نیروی انسانی فوتبال 
ما از تمامی رقبای عربی بیشتر است، اما در زمینه رده های پایه 
خوب کار نکردیم و پشتوانه قوی نداریم. از طرفی فوتبال ایران با 
توجه به کیفیتی که دارد، بیش از اندازه گران شده است. افزایش 
هزینه ها به استقلال و تمامی باشگاه ها لطمه زد، افت فوتبال ما 
را پول زیاد به بازیکنان رقم زد. به جای آنکه پول های بیهوده به 
خیلی از فوتبالیست ها بدهیم، زیرساخت های آن را می ساختیم 
و تیم های پایه را قوی می کردیم تا افسوس نداشتن پشتوانه را 
نخوریم. نه اینکه دلال ها و خیلی از فوتبالیست ها به پول هایی 
برسند که استحقاق آن را نداشتند و اثرات منفی آن را در جامعه 
دیدیم. چندین سال است که فوتبال ایران یک بازی ساز و مدافع 
چپ درجه یک ندارد. قانون سقف بودجه را مسخره و مضحک 
می دانم. باید بر اساس توانایی فوتبال مان و توانمندی بازیکنان 
هزینه کنیم. در لیگ برتر انگلیس بر اساس آمار و عملکرد و توانایی 
بازیکن پول پرداخت می شود. فوتبال دولتی ما هم باید به 
فوتبالیست های خود بر مبنای توانمندی پول بدهد. در فوتبالی 
گر  میلیارد میلیارد هزینه می شود که کیفیت آن رو به افول است. ا
فوتبال درآمدزایی داشت پرداخت مبالغ بالا قابل توجیه است. 
دستمزد 350 میلیونی یک استاد دانشگاه در یک سال قابل 
مقایسه با قرارداد 20 تا 90 میلیاردی یک فوتبالیست نیست. نصف 
باشگاه ها بدهکار هستند و مجوز حرفه ای ندارند. موضوع فساد 
در فوتبال هم عیان شده و خدا کند این بار اسامی خاطیان مطرح 
ج شده و سرمربی  شود. فوتبالی که میلیارد ها تومان در آن خر
تیم ملی ناچار است بازیکنان پا به سن گذاشته را با اصطلاح بازیکن 
آماده بازی می کند به زمین می فرستد. این خانه ویران فوتبال یا 

بازسازی شود یا ریخته شود و از نو بسازند. 

اولیایی: نامدیران بر باشگاه های فوتبال ایران حکمرانی می کنند

رضارجبی
کارشناسفوتبال

که وضعیت مالکیت باشگاه  آرمان ملی: در حالی 
این  بدهی های  برخی  ظاهرا  نیست،  مشخص  کتور  ترا

باشگاه نیز پرداخت نشده است. 
کنش     وا

کتور  گذاری ترا اواسط خرداد ماه تصویری از نامه وا
منتشر شد که در آن مالک این باشگاه اعلام کرده بود برای 
گذاری صددرصد سهام خود به هیات فوتبال آماده  وا
است. منصور قنبرزاده، نایب رئیس دوم فدراسیون فوتبال، 
درباره این موضوع توضیح داد: در یک مکاتبه ای که در 
رسانه ها هم منتشر شد اعلام کردند که می خواهیم باشگاه 
گذاری دارای تشریفات و قوانین  گذار کنیم، اما بحث وا را وا
کید بر اینکه این تیم نمی تواند به  و مقرراتی است. او با تا
گذار شود، گفت: طبق مصوبه هیات مدیره  استان دیگری وا
انتقال یک تیم از یک استان به یک استان دیگر در لیگ 
خ بدهد، باید  برتر ممنوع است و هر اتفاقی که بخواهد ر
در داخل همان استان باشد. قنبرزاده در پایان عنوان 
کرد: آقای زنوزی زحمت کشیده اند و برای فوتبال کشور و 
آذربایجان زحمت کشیده اند، اما مقداری دلسرد شده اند. 
ان شاءا... ایشان برمی گردند. در یکی دو بازی نسبت به 
ایشان بی محبتی شد که دلسردشان کرد و ما از همین جا 

از ایشان خواهش می کنیم مثل گذشته پای کار بیایند. 
   اطلاعیه 

استعفای  پیرامون  شایعات  انتشار  از  بعد  روز  یک 
، این باشگاه  کتور هوشنگ نصیرزاده از مدیرعاملی ترا
اطلاعیه جدیدی را در خروجی صفحه رسمی خود قرار 
داد که بروزرسانی جدیدی را در مورد شرایط سرخپوشان 
تبریزی به دست می دهد. در این اطلاعیه آمده که مجمع 
سهامداران و اعضای هیات مدیره با استعفای نصیرزاده 
مخالفت کرده و او را به عنوان سخنگوی باشگاه منصوب 
که یک پست جدید محسوب می شود. باشگاه  کردند 
انتخاب  مسئولیت  که  کرده  کید  تا همچنین  کتور  ترا
گذار شده که از سوی  سرمربی و بازیکنان به مالک جدید وا
هیات فوتبال تعیین خواهد شد. این اطلاعیه به وضوح 
کتور است،  نشان می دهد زنوزی همچنان مصر به فروش ترا
اما در عین حال وضعیت مبه هم باشگاه تبریزی را نیز به 
کتور در فاصله دو هفته  نمایش می گذارد. به این ترتیب ترا
تا شروع نقل و انتقالات بنا بر این اطلاعیه، هیچ فعالیتی در 
کتور آمده است:  این زمینه نخواهد داشت. در اطلاعیه ترا
پیرو درخواست کناره گیری هوشنگ نصیرزاده از سمت 
مدیرعاملی، مجمع سهامداران و هیات مدیره باشگاه 

کتور ضمن مخالفت با این موضوع، نصیرزاده را تا انتهای  ترا
گذاری سهام باشگاه مکلف به فعالیت اعلام کرد.  پروسه وا
گذاری  براین اساس، هوشنگ نصیرزاده تا پایان پروسه وا
سهام، به عنوان نایب رئیس هیات مدیره، مدیرعامل و 
کتور به فعالیت خود ادامه خواهد داد.  سخنگوی باشگاه ترا
 ، کتور همچنین طبق اعلام مجمع سهامداران باشگاه ترا
مسئولیت و اختیارات نقل و انتقال بازیکنان و انتخاب 
سرمربی به مالک جدید که از طریق هیأت فوتبال تعیین 
کتور در  گذار شده و مدیریت فعلی باشگاه ترا می شود، وا

مقطع کنونی هیچ فعالیتی در این زمینه ندارد. 
   هیات فوتبال 

به  باشگاه  از  گذاری  وا مسئولیت  تحول،  آخرین  در 
هیات فوتبال آذربایجان شرقی منتقل شد، اما متولی 
، از این مسئولیت شانه خالی کرده و گفت که  فوتبال تبریز
 ، کتور تنها پس از معرفی مشتری و در صورت رضایت ترا
گذاری را انجام دهد و اداره باشگاه  می تواند مقدمات وا
یا فروش آن در صلاحیت هیات فوتبال نیست. در حالی 
گذاری باشگاه یا بازگشت  که این روزها شایعات پیرامون وا
محمدرضا زنوزی به اوج خود رسیده، تماس خبرنگار ما با 
جواد ششگلانی، رئیس هیات فوتبال آذربایجان شرقی به 
چند جمله کوتاه، اما مهم ختم شد. او در ابتدا پیرامون 
کتور گفت: اتفاق جدیدی  جدیدترین خبر درباره تیم ترا
خ نداده و همه چیز کما فی سابق است. درباره ماشین  ر
سازی هم شایعاتی وجود داشت اما آنجا هم اتفاقی نیفتاده 
است. ششگلانی در پاسخ به این سوال که آیا مشتری خرید 
کتور به این نهاد مراجعه کرده؟ گفت: خیر چنین اتفاقی  ترا

نیفتاده است. 
   سرپرست جدید 

سعید مظفری زاده که پیش از این به عنوان سرپرست 
کتور فعالیت داشت، بعد از کناره گیری هوشنگ  تیم ترا
کتور  نصیرزاده به عنوان سرپرست مدیرعاملی باشگاه ترا
انتخاب شده و این جایگاه مهم را در اختیار می گیرد. 
مظفری زاده که سال ها به عنوان داور بین المللی در سطح 
اول فوتبال ایران و آسیا حضور داشته، باتوجه به حضور 
طولانی در فوتبال ایران این جایگاه را به دست آورده اما این 

اولین تجربه مدیریت باشگاهی او خواهد بود. 
   بدهی 

کتور  هوشنگ نصیرزاده، که به تازگی از مدیرعاملی ترا
کناره گیری کرده )29 اردیبهشت 1403( در گفت وگو با رسانه 
رسمی این باشگاه اعلام کرده بود: این مورد را هم در نظر 

بگیرید که برخلاف ادعاها، باشگاه ریالی بدهی ندارد 
و به همین دلیل است که همه ساله مجوز حرفه ای اخذ 
کتور )13 خرداد   می کند. همچنین رسانه رسمی باشگاه ترا
1403( اعلام کرده بود: »اعضای مجمع سهامداران، باشگاه 
کتور را بدون هیچ بدهی داخلی و خارجی، در اختیار  ترا
هیأت فوتبال آذربایجان  شرقی قرار داده است. اما اشکان 
کتور بامداد شنبه در گفت وگو  گه، کاپیتان پیشین ترا دژا
با ویژه برنامه یورو 2024 شبکه ورزش سیما، با تکذیب این 
کتور بازی کردم و در  موضوع اظهار کرد: من 3 سال در ترا
کتور خوب  مصاحبه های قبلی هم حرف هایم را گفته ام. ترا
هزینه می کند و فکر می کنم امسال هم بیش ترین هزینه را 
کتور بازی کردم و حتی یک  کرده است. من سه سال برای ترا
سنت )ریال( پولم را نگرفته ام، پولی به من ندادند و جواب 
تلفن و پیام هایم را هم نمی دهند. شاید اشتباه کردم که 
شکایت نکردم چون من به آقای زنوزی احترام می گذاشتم 
و مسعود شجاعی همین شرایط را داشت. او ادامه داد: 
با آقای زنوزی رابطه نزدیکی داشتیم. در این سه سال با 
هواداران نزدیک بودم و نمی خواستم به این باشگاه ضربه 
بزنم و گرنه می توانستم خیلی راحت همان طور که از العربی 
گه افزود: درد  کتور هم شکایت کنم. دژا شکایت کردم از ترا
و ناراحتی من اینجاست و نمی دانم چه کسی از باشگاه 
کتور به هیچ کسی  آمده و اعلام کرده است که باشگاه ترا
بدهی ندارد، این یک دروغ است. من ویس و پیام دارم که 
می توانم این موضوع را ثابت کنم و حتی قرارداد هم دارم و 

کتور کم نیست.  طلبم از باشگاه ترا
   شایعه 

شایعاتی پیرامون رسیدن یک پیشنهاد جدی برای 
ح شده  کتور به محمدرضا زنوزی مطر خرید باشگاه ترا
کنش مسئولان این باشگاه را به دنبال داشته  که حالا وا
است. سعید مظفری زاده، سرپرست مدیرعاملی باشگاه، 
در پاسخ به سوالی پیرامون این شایعه گفت: خیر به هیچ 
عنوان چنین مسأله ای مطرح نیست و بنده به عنوان مدیر 
گذاری  باشگاه و نماینده مجمع که مسئول پیگیری بحث وا
و انتقال باشگاه هستم، صریحا چنین موردی را تکذیب 
می کنم و دوستانی که چنین ادعایی دارند، اسنادش را 
ح کنید. وی همچنین اعلام کرد: ما از هر شخص،  مطر
کتور را داشته  شرکت و نهادی که قصد خرید باشگاه ترا
گر پیشنهادی باشد، قطعا  باشند، استقبال می کنیم. ا
پیشنهاد را به مجمع انتقال خواهیم داد و بررسی خواهد 

شد اما تا حالا هیچ پیشنهادی نرسیده است. 

کتور  کتور وضعیت مبـــــهم تـــرا وضعیت مبـــــهم تـــرا


